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Onderwerp : Verzoek gemeenteraad om onderzoek Theater aan de Parade 

 

 

Geachte gemeenteraad, 

 

Op 28 februari 2023 nam uw raad unaniem een motie aan met daarin het volgende verzoek aan de 

rekenkamercommissie: 

1. “Nadat de nieuwbouw van het Theater aan de Parade is voltooid dit proces te evalueren. Hierbij 

specifieke aandacht voor kostenbeheersing bij bijzondere externe omstandigheden en de 

positie van de gemeenteraad hierin met als doel hier lering uit te trekken t.b.v. het 'Bossche 

model' en waar mogelijk verbeteringen door te voeren. 

2. In deze evaluatie een vergelijking te maken met andere grootschalige bouwprojecten die door 

de gemeente 's-Hertogenbosch zijn ondernomen. 

3. De mogelijkheden en de wenselijkheid van het vooraf inboeken van extra middelen voor 

kostenstijgingen in dit onderzoek mee te nemen.” 

Op 6 maart 2023 stuurde de griffier ons een brief waarin hij uw wens aan onze commissie overbracht, 

conform artikel 9, derde lid van de Verordening op de rekenkamercommissie. 

 

De rekenkamercommissie heeft uw verzoek overwogen en afgezet tegen de selectiecriteria die in onze 

missie en verordening zijn vastgelegd, de overige lopende en geplande onderzoeken en het 

beschikbare onderzoeksbudget. De commissie wil uw verzoek graag honoreren. 

 

Wij gaan binnenkort aan de slag met het uitwerken van de precieze probleem- en vraagstelling. In het 

onderzoek zullen in ieder geval de door u gestelde vragen aan de orde komen.  

Wij verwachten dat wij de resultaten van dit onderzoek de loop van 2024 aan uw raad kunnen 

toezenden, afhankelijk van de planning en voltooiing van de nieuwbouw van het Theater aan de 

Parade. Dit is conform de wens van de raad. Wij gaan ervan uit dat wij dit onderzoek binnen ons 

onderzoeksbudget 2024 kunnen uitvoeren. Mocht dit niet het geval zijn, zullen wij met het Presidium 

overleggen. 

 

Wij vertrouwen er op u met dit onderzoek van dienst te kunnen zijn en hopen op een prettige 

samenwerking. 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de rekenkamercommissie ’s-Hertogenbosch, 

 

dr. G.W. Goedmakers, voorzitter 


